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سامان قدوس درست از زمانی که 
برنتفورد به لیگ برتر صعود کرد، از 
تفکرات توماس فرانک- سرمربی 
این تیم – دور ماند و روزهای افول 

او آغاز شد. 
هر چه زمان گذشت، شرایط سامان 
در برنتفورد و رقابت های لیگ برتر 
سخت تر از قبل شد. در چمپیونشیپ، 
کلیدی  ن  یکنا ز با ز  ا یکی  قدوس 
برنتفورد در مسیر صعود بود، در 
فصل قبل لیگ برتر هم او 17 بار در 
ترکیب قرار گرفت، 527 دقیقه در 

زمین حضور داشت و یک گل زد. این 
فصل اما خبری از حضور طولانی مدت 

سامان در زمین ندیده ایم.
قدوس 13 بازی در فصلِ رو به اتمام 
لیگ برتر انجام داده و تنها 120 دقیقه 
فرصت حضور در زمین را به دست 
آورده. یعنی به طور میانگین و به ازای 
هر بازی 9 دقیقه که نمی تواند آمار 
قابل توجهی برای او باشد. نکته جالب 
اینکه سامان در هر 13 بازی به عنوان 
بازیکن ذخیره راهی زمین شده و هرگز 
به جز یک دیدار در جام حذفی راهی 
به ترکیب اصلی برنتفورد پیدا نکرده 
است. او در بازی شنبه شب مقابل 
لیورپول هم 90 دقیقه روی نیمکت 
نشست، آن هم در شرایطی که شاید 
حضور یک بازیکن فانتزی و گره گشا 
مثل قدوس احتمال به ثمر رساندن 

گل تساوی را بالا می برد. توماس 
فرانک اما تصمیمی برای استفاده از 
قدوس نداشت و او مجبور شد فقط 

گرم کند و روی نیمکت بنشیند.
قدوس به همین دلیل و در پایان فصل 
راهی جز جدایی از برنتفورد نخواهد 
داشت. در سوئد شایعه کرده اند 
سامان به شهر زادگاه خود، یعنی مالمو 
برمی گردد و پیراهن این تیم را بر تن 
می کند. قدوس اما فعلاً برنامه ای برای 
بازگشت به سوئد ندارد و تمام فکر 
خود را به این نکته معطوف کرده که 
در سطح بالای باشگاهی بماند و در 
لیگ های معتبر بازی کند. سلتاویگو از 
لالیگا در نیم فصل به او پیشنهاد بازی 
داد اما دستمزد قدوس آنقدر بالا بود 
که باشگاه اسپانیایی قید جذبش را زد.
ن،  ما سا ره  با ر د خبر  ین  جدیدتر

پیشنهـــــــــــاد شفیلدیونایتـــــــــد است. 
باشگاهی با قدمت 168 سال در منطقه 
یورکشایر انگلیس که فصل را با کسب 
رده دوم چمپیونشیپ به پایان رساند 
و مجوز صعود به لیگ برتر را به دست 
آورد. بعد از برنلی با ونسان کمپانی، 
این شفیلدیونایتد بود که با مربیگری 
پل هکینگ بوتام توانست با کسب 
88 امتیاز راهی لیگ برتر شود. این 
تیم قدیمی تحت مالکیت شاهزاده 
عبدالله بن مساعد عربستانی است. 
مالک 58 ساله و عربستانی که سال 
2014 رئیس سازمان ورزش کشورش 
بود و البته همزمان مالکیت تیم هایی 
نظیر الهلال یونایتد امارات، بیرشوت 
بلژیک و کرالایونایتد هند را دارد. او 
پسر شاهزاده مسعد بن عبدالعزیز 
2019 صد درصد  است و از سال 

مالکیت باشگاه شفیلدیونایتد را در 
اختیار دارد.

سامان که بعد از اتفاقات جام جهانی 
و نیمکت نشینی در تیم ملی ترجیح 
داده تمرکز خود را روی مسابقات 
باشگاهی بگذارد، مترصد فرصتی 
است تا بتواند راهی تیمی جدید شود 
و البته بیشتر بازی کند. او که این 
روزها به دلیل شایعه خداحافظی 
از تیم ملی مورد توجه قرار گرفته، 
بدش نمی آید همچنان در انگلیس 
بماند و در لیگ برتر بازی کند. اتفاقی 
که می تواند این هافبک 29 ساله را 
احیا کند. برای سامان، شفیلدیونایتد 
می تواند یک انتخاب جذاب باشد. 
باشگاهی یکدست با یک مربی جوان 
و 45 ساله که می خواهد برای بقا در 
فصل 2024-2023 لیگ برتر بجنگد.

جدیدترین خبر درباره سامان، 
پیشنهاد شفیلدیونایتد است. 
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احسان حاجی صفی

به تیم جدید فکر نمی کنم

احســان حاجی صفــی بــا آ.ا.ک آتــن صدرنشــین لیگ یونان اســت و تیمش 
امیــد اصلــی قهرمانــی در ایــن رقابت هــا محســوب می شــود. حاجی صفــی 
کــه بــا پیشــنهاد چنــد تیــم ایرانــی و همچنین تمدید بــا آ.ا.ک مواجه شــده، 
در ایــن بــاره می گویــد: »فعــاً تمرکــزم روی قهرمانی بــا آ.ا.ک در لیگ یونان 
اســت. بــه تیــم جدیــد فکــر نمی کنــم و می خواهــم در پایــان فصــل بهترین 

تصمیــم را بگیرم.«

دنیل ارزانی

پیشنهاد جذاب از ایران

پدیــده فوتبــال اســترالیا در ســال 2018، میــان انتخــاب ایــران و اســترالیا، 
دومــی را برگزیــد و در روســیه نیــز بــرای کانگوروهــا بــازی کرد. دنیــل ارزانی 
حالا دوران فوتبال خود را در باشــگاه مک ارتور اســترالیا ســپری می کند. او 
با ســابقه امضای قرارداد با منچسترســیتی و همچنین بازی برای ســلتیک 
در لیــگ اســکاتلند، از یــک تیم ایرانی پیشــنهاد بازی دریافت کرده اســت.

مهدی طارمی

کونسیسائو: اگر مهدی پرتغالی بود...

مهــدی طارمــی از زمانــی کــه بــه پورتــو پیوســته، بــه جــرأت کلیدی تریــن و 
مهم تریــن بازیکــن ایــن تیم بوده اســت. در تمام رقابت هــای پورتو از زمان 
انتقــال طارمــی، او بیشــترین تعــداد بــازی را انجــام داده و حســابی مــورد 
توجه کونسیســائو- ســرمربی تیمش قرار گرفته اســت. کونسیسائو درباره 
طارمــی می گویــد: »اگــر طارمــی پرتغالــی بــود، قطعاً نقشــی کلیــدی در تیم 

ملی داشــت.«

 رضایت مدیران 
اتحاد کلباء از فرهاد

تمدید قرارداد، 
پاداش مجیدی بود

فرهاد مجیدی سرمربی سابق 
استقلال در اولین فصل حضورش 
در لیگ امارات با تیم گمنام اتحاد 
کلباء نتایج رضایتبخشی گرفته و 
عملکرد خوب این مربی ایرانی در 
امارات باعث شده تا قراردادش 
برای فصل آینده هم تمدید شود. 
اتحاد کلباء دو هفته مانده به 
پایان فصل با کسب 32 امتیاز 
در رده هشتم جدول لیگ امارات 

قرار دارد. 
این تیم در فصل گذشته کارش 
را با قرار گرفتن در رده دهم به 
پایان برده بود. در همین رابطه 
علی کانو رئیس باشگاه اماراتی 
در مصاحبه با نشریه »البیان« 
امارات از عملکرد مجیدی ابراز 
رضایت کرد و گفت: »از جایگاه 
این فصل تیم با مربیگری مجیدی 
رضایت کامل داشته و اعتقاد 
داریم این مربی ایرانی در کارش 
موفق بود و توانست اتحاد کلباء 
را به جایگاه اصلی اش برساند. ما 
با تمدید قرارداد مجیدی پاداش 
او را دادیم. ما این تصمیم را با 
موافقت هیأت مدیره گرفتیم. او 
شناخت خوبی در فوتبال امارات 
دارد و به عنوان بازیکن سال ها 
در لیگ بازی کرده و پیراهن 
تیم های الوصل، العین و الشباب 
را برتن کرده است. مهم تر از 
همه مجیدی با استقلال بدون 
شکست در لیگ ایران قهرمان 
شده و عملکردش در فصل جاری 
هم خوب بوده در نتیجه این 
عملکرد ما تصمیم به تمدید 

قراردادش گرفتیم.«
 

 از آلمان به گنبد
 آزمون در جمع متأهلین

سردار با ویدیوکال 
در مراسم 
ازدواجش!

ســردار آزمــون ایــن روزهــا تمــام 
تمرکــز خــود را روی موفقیــت در 
لورکــوزن و البتــه در ادامــه حضــور 
مؤثــر در تمریــن تیم ملی گذاشــته 
اســت. یکــی از مهم تریــن دلایــل 
پیشــرفت او در ســال های اخیــر 
ورود وی بــه جرگــه متأ هلیــن بــوده 

اســت. 
زمــون  آ کــه خــود  ر  ن طــو هما
هــم بارهــا تأکیــد کــرده، ازدواج 
نقطــه عطفــی در زندگــی او بــوده 
و در پیشــرفت ایــن بازیکــن و 
نــش  کرد زندگــی  ی تــر  حرفه ا
تأثیــر ویــژه ای داشــته اســت. طــی 
یکــی دو روز گذشــته ویدیویــی در 
شــبکه های اجتماعــی مــورد توجــه 
قرار گرفته که ســردار نقش اصلی 
آن را ایفــا می کنــد. ماجــرا از ایــن 
قــرار اســت کــه در گنبــد مراســم 
عروســی ایــن ســتاره لورکــوزن و 
تیــم ملــی بــه شــکل مجــازی برگــزار 
شــده اســت. در واقــع خــود ســردار 
و همسرش در این مراسم حضور 

فیزیکــی نداشــته اند.
البتــه ایــن مراســم بیشــتر یــک 
میهمانــی خانوادگــی بــوده تــا یــک 
عروســی؛ مراســم اصلــی عروســی 
ســردار چنــد وقــت قبــل در دبــی 
برگــزار شــده کــه در آن 100 نفــر 
از دوســتان و آشــنایان نزدیــک 
او حاضــر بوده انــد. در حقیقــت 
می تــوان گفــت مراســمی کــه در 
گنبد برگزار شــد، برای آن بخش از 
اقــوام ســردار بــوده کــه نتوانســتند 
در دبــی حضــور پیــدا کننــد. ایــن 
مراســم بــا شــور و حــال خــاص 
گنبدی هــا برگــزار شــد و ســردار 
و همســرش بــا تمــاس تصویــری 
در کنــار میهمانــان بودنــد و چنــد 
دقیقــه ای هــم بــا آنهــا صحبــت 
کردنــد کــه در نــوع خــود اتفــاق 
جالــب توجــه و کم ســابقه ای بــود. 
آزمــون به دلیــل حضــور لورکــوزن 
در رقابت هــای فشــرده بونــدس 
لیــگا و لیــگ اروپــا نتوانســت در 
ایــن مراســم که متعلــق به خودش 

بــود، شــرکت کنــد.
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همه بازیکنان بعد از ورود به باشگاه و قبل 
از صبحانه برای اینکه به بدن هایشان شوک 
بدهند، وارد حمام یخ می شدند. ما یوگا انجام 
می دهیم، مدیتیشن می کنیم و مربی تنفس 
داریم. وقتی صبح ها از خواب بیدار می شوم 
احساس خوبی دارم. به خاطر این مسائل 

چالاک تر هستیم.«
جهانبخش همچنین فاینورد را دارای »بهترین 
هواداران« و »زیباترین ورزشگاه« توصیف کرد 
که شایسته کسب عنوان قهرمانی است. در 
بخشی از این گفت وگو، علیرضا از آرنه اسلوت، 
سرمربی فاینورد تمجید و او را با سرمربیان 
سابق خود مقایسه کرد. این بازیکن ایرانی 
در واکنش به اینکه گفته می شود سرمربی 
فاینورد از تیم های دیگر در اروپا پیشنهاد 
دارد، گفت: »کارلوس کی روش با تیم ملی 

نی با کسب عنوان  ینورد فاصله چندا فا
قهرمانی در لیگ هلند ندارد. این موفقیت با 
حضور علیرضا جهانبخش بازیکن ایرانی این 
تیم رقم خورده است. جهانبخش در تازه ترین 
گفت وگوی خود به بررسی دلایل صدرنشینی 
فاینورد و شانس بالای این تیم برای کسب 
عنوان قهرمانی در رقابت با تیم هایی چون 
آژاکس و آیندهوون پرداخت و جزئیاتی را 
فاش کرد. جهانبخش گفت: »در فاینورد، 
آنها حتی بیشتر به زندگی فردی بازیکنان 
نگاه می کنند؛ با مکمل های غذایی با کیفیت 
بالا و حتی تغذیه برای هر بازیکن. هر ماه 
روی چیزهای متفاوتی تمرکز می کنیم. مثلاً 
ممنوعیت استفاده از شکر تا یک ماه در 
باشگاه. ما ماه هاست به هم فشار می آوریم 
تا بهتر بشویم. همینطور یک ماه بود که 

ایران عالی بود و گراهام پاتر در برایتون هم 
واقعاً خوب بود. البته بیشتر از نظر فنی و نه از 
نظر ارتباط با بازیکن. اسلوت همه ویژگی ها را 
دارد و یک مربی برتر است. اجازه ندهید کسی 
در این شک کند. کاملاً منطقی است که او با 

باشگاه های بزرگ مرتبط باشد.«
وی درباره اینکه گفته می شود اسلوت فقط 
در اردیویسه مربی خوبی است، گفت: »ما در 
اروپا هم با هدایت اسلوت خودمان را نشان 
دادیم. در لیگ کنفرانس و لیگ اروپا. آنها 
می بینند که ما چگونه فوتبال بازی می کنیم. 

ما به حذف رم بسیار نزدیک بودیم.«
بازیکن ایرانی فاینورد ذهنیت حاکم بر این 
تیم را ستود و گفت: »ذهنیت در فاینورد 
باورنکردنی است. ما واقعاً این کار را به عنوان 
یک تیم و نه فقط بازیکنان انجام می دهیم.«


